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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:907 Återlämnande av naturreservats skog till markägare

Antalet naturreservat i Sverige har ökat kraftigt de senaste åren, även om det 
inte alltid funnits tillräckligt med medel för att kunna sköta dessa på ett bra sätt.

Efter att regeringen nu kraftigt sänkt anslaget till att sköta naturreservaten runt 
om i landet blir skötseln ännu mer eftersatt, och angrepp av 
exempelvis barkborre ökar kraftigt.

Att få sin skog tagen av staten för att den ska bli naturreservat är ett stort 
ingrepp för den privata äganderätten. De privata skogsägarna, som är cirka 300 
000 till antalet i Sverige, lägger ned stor energi och kraft på att sköta sin skog 
på ett bra och ändamålsenligt sätt.

När nu anslaget så kraftigt sänkts och skötseln av naturreservaten runt om i 
landet blir ännu sämre bör ju staten kunna återlämna tagen skog till de privata 
markägarna så att de åter kan brukas och skötas på ett bra sätt.

Min fråga till statsrådet Romina Pourmokhtari blir därför:

 

Avser statsrådet att verka för att naturreservats skog och mark som inte kan 
skötas på ett bra sätt återlämnas till de markägare som blivit av med denna en 
gång i tiden?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-15
Besvaras senast
2024-05-22 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


